
str. 1 
 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
 

 

Protokół nr 5 

V Sesja w dniu 24 stycznia 2019 r. Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2019r. o godz. 08:30, 

a zakończono o godz. 11:06 tego samego dnia. 

1. Sprawy organizacyjne: Czas rejestracji: 00:00 – 01:27 

a) Otwarcie. 

b) Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Andrzej Staszak 

13. Jolanta Szymczak 

14. Denis Tomala 

Przewodniczący poinformował, że w związku z wyborami uzupełniającymi do Rady Gminy 

wystąpił z zapytaniem do Pani Anny Sianos, czy weźmie udział w dzisiejszej sesji, otrzymał 

odpowiedź, że w dniu dzisiejszym Pani Sianos nie będzie mogła uczestniczyć w posiedzeniu, 

a ślubowanie złoży w dniu 22.02.2019r.   

2. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28.12.2018r. 

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 07.01.2019r. Czas 

rejestracji: 01: 28 – 02:36 

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 28.12.2018r. . 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

 

Głosowano w sprawie przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 07.01.2019r.   

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 02:37 – 03:34 

Wójt Gminy poinformowała, że uchwały są w trakcie realizacji. W okresie między sesjami 

nie były przeprowadzone ani nie zostały zaplanowane żadne przetargi ani rokowania na 

sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Ustronie Morskie.    

 

4. Głos mieszkanców. Czas rejestracji: 03:43 –22:01  

W dyskusji wzięli udział: 
- Grzegorz Czachorowski Dyrektor GOSIR 

- Sylwia Pluta 

- Bernadeta Borkowska 

- Maria Piątek 

Dyrektor GOSIR Grzegorz Czachorowski podziękował za przyjęcie do pracy Wójtowi 

Stanisławowi Zielińskiemu, Wójtowi Jerzemu Kołakowskiemu, który odkrył w nim potencjał 

na Dyrektora. Podziękował Wójt Bernadecie Borkowskiej za to, że ze zrozumieniem przyjęła 

jego decyzję o zmianie pracy i przejściu do innej jednostki organizacyjnej, podziękował, 

współpracownikom, którzy przez ostatnie 20 lat jego pracy na rzecz miejscowości wspierali 

go, mieszkańcom, którzy zwalniali go z pracy na ulicy. Życzył Radnym i swojemu następcy 

owocnej współpracy z Gminnym Ośrodkiem Sportu i Rekreacji. 

Sołtys wsi Rusowo Sylwia Pluta w imieniu rolników zwróciła uwagę na problem w związku z 

budową S 6 wylew kilku hektarów łąk. Rolnicy mają problem dogadania się z firmą Strabag, 
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która wjeżdżają na pola i niszczą rzepaki.  Wnioskowała o pomoc w spisaniu protokołu, 

napisaniu pisma. Wójt poinformowała, że zrobi w tej sprawie wszystko, co się da. 

Sołtys wsi Gwizd Maria Piątek poruszyła temat remontu świetlicy w Gwiździe oraz remontu 

przejazdu kolejowego.  

Wójt poinformowała, że Mecenas zajmie się sprawą remontu przejazdu. Oznajmiła, że na 

świetlicę miały być środki z SLRGD, które zostały zawieszone, stowarzyszenie zmniejsza 

dofinansowanie, dostało karę 500 000, 00 zł. odbędzie się zgromadzenie wspólników, gdzie 

będzie decyzja czy gmina dostanie dofinansowanie czy nie.  

Mieszkaniec gminy Grzegorz Pytloch poruszył temat złego stanu drogi ul. Akacjowej 

w Sianożętach. 

Wójt poinformowała, że termin zakończenia prac został przesunięty z 25 stycznia na 2 lutego, 

zostały wszczęte procedury, co do położenia płyt.  

5. Zapoznanie Radnych ze sporem sądowym Gmina Ustronie Morskie - Baltic Center Polska 

w sprawie odzyskania terenów oddanych w użytkowanie wieczyste – dyskusja. Czas 

rejestracji: 22:02 – 33:53. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wójt Bernadeta Borkowska 

- Radny Andrzej Basarab 

- Radca Jan Adamczyk  

- Radny Marek Leciaho 

 

Wójt Gminy poinformowała, że sporem zajmuje się kancelaria Witaszek i Wroński, która nie 

mogła uczestniczyć w sesji. Przysłali pismo wyjaśniające – odczytała pismo.   

Dyskusja dotyczyła kontaktowania się spółki z urzędem w sprawie nabycia 44 hektary. 

Radni zasugerowali, aby zaprosić kancelarię na posiedzenie komisji wspólnej w terminie dla 

niej dogodnym.  

Kosztów, jakie ponosi gmina w związku z prowadzoną przez kancelarię sprawą, czy gmina 

płaci kancelarii za całą sprawę, czy za posiedzenie. Wójt poinformowała, że przygotuje 

odpowiedź na piśmie.   

6. Przedstawienie projektów uchwał: Czas rejestracji: 33:54 – 56:08 

Przewodniczący przedstawił wniosek Wójt o zmianę porządku posiedzenia – poszerzenie 

o druk nr 8 h w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Ustronie Morskie, realizacji zadania 

polegającego na złożeniu wniosku o dofinansowanie w ramach konkursu 

61/I/OA/3.4/2018/cz.2 – GEPARD II. DOTACJA w ramach programu priorytetowego 

GEPARD II – transport niskoemisyjny Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności. 
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Głosowano wniosek w sprawie zmiany porządku posiedzenia:  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

a) Druk nr 1 – w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania, pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych oraz nagród 

dla trenerów za osiągnięte wyniki sportowe – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 

rejestracji: 35:46 – 38:58 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu Promocji Urszula Czachorowska. 

Przewodniczący komisji Publicznej poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania, pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych oraz nagród dla 

trenerów za osiągnięte wyniki sportowe: 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/29/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie określenia zasad, trybu przyznawania, pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych dla osób fizycznych oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki 

sportowe została podjęta jednogłośnie.  

b) Druk nr 2 – w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości 

stawek procentowych od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości - dyskusja, 

podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 38:59 – 41:51 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 
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Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o jednogłośnej pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja.  

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek 

procentowych od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały;.  
 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala. 

Uchwała nr V/30/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek procentowych od 

jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

c) Druk nr 3 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w 

dzierżawę - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 41:53 – 43:57 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o jednogłośnej pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja.  

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/31/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta 

jednogłośnie. 
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d) Druk nr 4 - w sprawie nabycia nieruchomości w Ustroniu Morskim - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 44:00 – 45:49 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji stosunkiem 

głosów 6 „za”, 2 „wstrzymujące”. 

Dyskusja.  

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie nabycia nieruchomości w Ustroniu Morskim: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka 

Uchwała nr V/32/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie nabycia nieruchomości w Ustroniu Morskim została podjęta większością głosów. 

e) Druk nr 5 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w 

dzierżawę - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 45:54 – 47:24 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji stosunkiem 

głosów 6 „za”, 2 „wstrzymujące”. 

Dyskusja.  

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę:  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/33/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 
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sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta 

jednogłośnie. 

f) Druk nr 6 - w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy 

w Ustroniu Morskim - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 47:28 -

50:34 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że statut wymaga 

zmiany w związku z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym. 

Zaproponował następujący skład komisji:  

Radny Marek Leciaho, Radny Denis Tomala, Radny Krzysztof Grzywnowicz, Radny Andrzej 

Staszak, Radny Mirosław Dziewiałtowicz. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Pozostali Radni nie zgłosili chęci pracy w komisji Statutowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Denis Tomala zaproponował do pracy w komisji Radnego 

Andrzeja Basaraba, który nie wyraził zgody.  

Przewodniczący zamknął listę osób wchodzących w skład komisji. 

Głosowano w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Ustroniu 

Morskim: 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/34/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy w Ustroniu Morskim została 

podjęta jednogłośnie. 

g) Druk nr 7 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w 

Ustroniu Morskim - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 50:39 – 

52:11 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Dyskusja.  

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w Ustroniu 

Morskim 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/35/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w Ustroniu Morskim została 

podjęta jednogłośnie. 

h) Druk nr 8 - w sprawie powierzenia Wójtowi, realizacji zadania polegającego 

na złożeniu wniosku o dofinansowanie w ramach konkursu 

61/I/OA/3.4/2018/cz.2 – GEPARD II. DOTACJA w ramach programu 

priorytetowego GEPARD II – transport niskoemisyjny Część 2) Strategia 

rozwoju elektromobilności. Czas rejestracji: 52:19 – 56:08 

Projekt uchwały przedstawiła Wójt Gminy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz 

- Wójt Gminy Bernadeta Borkowska 

- Radny Tomasz Rymaszewski 

 

 

Dyskusja dotyczyła celu, w jakim będzie składany wniosek, zakupu autobusów, samochodów, 

dofinansowania na parkingi. Wójt poinformowała, że planowany jest zakup ciągników do 

oczyszczania ulic, gmina nie musi wydawać pieniędzy, jest dofinansowanie w 100 %, trzeba 

skorzystać.  

 

Głosowano w sprawie powierzenia Burmistrzowi/Wójtowi, realizacji zadania 

polegającego na złożeniu wniosku o dofinansowanie w ramach konkursu 

61/I/OA/3.4/2018/cz.2 – GEPARD II. DOTACJA w ramach programu priorytetowego 

GEPARD II – transport niskoemisyjny Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

Uchwała nr V/36/2019 Rady Gminy w Ustroniu Morskim z dnia 24 stycznia 2019r. w 

sprawie powierzenia Burmistrzowi/Wójtowi, realizacji zadania polegającego na złożeniu 

wniosku o dofinansowanie w ramach konkursu 61/I/OA/3.4/2018/cz.2 – GEPARD II. 

DOTACJA w ramach programu priorytetowego GEPARD II – transport niskoemisyjny 

Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności  została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Przedstawienie przez Przewodniczącego komisji Rewizyjnej protokołu dot. zarządzenia 

Wójta Gminy Ustronie Morskie w sprawie wprowadzenia regulaminu używania służbowych 
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telefonów komórkowych przez pracowników Urzędu Gminy Ustronie Morskie – dyskusja. 

Czas rejestracji: 56:10 – 01:46:58 

Protokół z przeprowadzonej kontroli przedstawił Przewodniczący komisji Rewizyjnej Marek 

Leciaho.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Leciaho 

- Denis Tomala 

- Barbara Płomińska 

- Olga Grajek-Górecka 

- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła podstawy wykupienia telefonów przed wejściem w życie zarządzenia 

82/18 21.08.18r., niskich kwot za telefony -  Nokia N 8 – za 0 zł, stanu w jakim był telefon, 

publikacji zarządzeń w bip, użytkowania telefonu przez Przewodniczącego Rady Gminy w 

latach 2010-2014, posiadania przez Wójta Kołakowskiego dwóch numerów służbowych, 

zakresu czynności wykonywanych prac przez sekretarza gminy do którego używał urządzenia 

do mierzenia kroków,  wyceny telefonów, kto skorzystał jako pierwszy z zarządzenia 93,  

 

Głosowano nad wnioskami pokontrolnymi Komisji Rewizyjnej:  

1. Wyjaśnienie zasad rozliczenia abonamentu, po odejściu z urzędu Wójta Jerzego 

Kołakowskiego wraz z udostępnionym mu telefonem Galaxy Samsung S9 o nr IMEI 

357988092933386 z kartą SIM nr Tel. 605095095. 

2. Wyjaśnienie procedury sprzedaży aparatów telefonicznych przed wyrażeniem na to 

zgody, w tym, ich wyceny oraz związaną ze sprzedażą, zmianą zarządzenia przez 

osobę, która bezpośrednio była tym zainteresowana i nabyła majątek trwały. 

Rozpatrzenie ewentualnego złożenia zawiadomienia o popełnieniu czynu 

zabronionego. 

3. Obciążenia byłego Wójta Jerzego Kołakowskiego kosztami użytkowania internetu 

mobilnego z modemu ZTE nr IMEI 864154023315849 za miesiąc grudzień 2018 i 

styczeń 2019. 

4. Wyjaśnienie zasad korzystania z karty SIM o nr 669910069 przez sekretarza gminy w 

czasie przebywania przez niego na zwolnieniu lekarskim i braku służbowego aparatu 

telefonicznego. 

5. Opracowanie nowego zarządzenia, w którym zawarte zostaną szczegółowe procedury 

związane z szeroko pojętymi usługami telekomunikacyjnymi oraz nabywaniem 

sprzętu elektronicznego. 

6. Wyjaśnienie przyczyn późnego wprowadzania do Biuletynu Informacji Publicznej 

aktów prawnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

 

Przerwa. 01:46:59 – 02:04:50 

Radnych wyjaśniono, że wnioski pokontrolne były kierowane do Wójt. 

Radca Prawny Jan Adamczyk poinformował, że Radni zobowiązali Panią Wójt do złożenia 

zawiadomienia zostało przegłosowane, żeby głosować jeszcze raz należałoby zmienić 

zalecenia pokontrolne.  

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym - dyskusja. Czas 

rejestracji: 02:06:32 – 02:06:56  

Dyskusja. 

Brak dyskusji. 

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 02:07:01 – 02:07:28 

Dyskusja. 

Brak dyskusji. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 02:07:29 - 02:29:41 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Wójt Bernadeta Borkowska 

- Hanna Caban 

- Marek Leciaho 

- Urszula Czachorowska 

- Barbara Płomińska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła braku pojemnika na śmieci przy budynku komunalnym ul. Bolesława 

Chrobrego 75, remontu ulicy Wiejskiej, procedury, wykazu i wzoru dot. pierścienia 

herbowego, przeprowadzenia od 4 lutego audytu w gminie, czyszczenia kominów w 

budynkach gminy, zawalonej nieruchomości na wyjeździe z Olszyny na drogę krajową 11. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 02:29:42 – 

02:30:33 

Przewodniczący Rady poinformował, że zostały udzielone odpowiedzi na wszystkie 

interpelacje, w dniu dzisiejszym wpłynęła odpowiedź na interpelację w sprawie używania 

samochodów osobowych do celów służbowych, interpelacje są zamieszczane w bip.  

12. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 02:30:35 – 02:30:41 

Brak. 

 

13. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady zamknął V sesję 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim.  

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


